
 

NOTULEN MR maandag 10 maart 2025  

Aanwezig:   Coby, Christine, Patricia, Wendy, Mirna 

1. Opening  

De MR vergadering wordt officieel om 19.30 geopend. 

 

2. Notulen vorige vergadering 

Een aantal correcties aangebracht, tevens goedgekeurd. 

3. Ingekomen stukken 

Vrijwillige bijdrage onderwerp aan de orde geweest en hoe vaak je als school een herinnering mag sturen naar 

de ouders toe. Er zijn hierin geen regels over de frequentie van de herinneringen, zolang de nadruk blijft liggen 

op de vrijwillige bijdrage en niet de verplichte bijdrage; het mag niet nadelig zijn voor de kinderen of de ouders 

wel of niet betalen.     

Webinar gevolgd door Wendy. 

4. Uitgaande stukken 

n.v.t. 
 
5. Leerlingenraad (LR) 

Niets nieuws t.o.v. vorige keer 

 
6. Terugkoppeling Regioraad / GMR  

Regioraad is niet doorgegaan. Vragen zijn gesteld wie beslist of de regioraad doorgaat of niet, gezien 

de behoefte bij de deelnemende partijen daadwerkelijk aanwezig is. Een reden dient tevens 

aangegeven te worden waarom regioraad niet doorgaat, en wel tijdig.  

Notulen van GMR zijn te vinden via Edumare/downloads (Downloads EduMare | Welkom bij EduMare 

VPR) 

 
7. Mededelingen directie 

Juf Christine (groep 1/2) heeft aangekondigd per 1 september 2025 met pensioen te gaan. 

De kinderen zullen binnenkort geïnformeerd worden.  

Inmiddels staat de vacature open.  

Een tweede vacature is tevens online geplaatst om mogelijk groep 3/4 voor een aantal dagen per week 

te kunnen splitsen.  

Stagiair Pepijn is gestart en gaat Barbara overnemen bij zwangerschapsverlof. 

Tevens besproken dat vanuit zijinstroom traject vanaf volgend jaar mogelijk aanvulling komt. 

Wat de schoolwerkzaamheden betreft, zullen de boeiborden worden aangepakt, voor twee weken 

lang. Tevens worden de zonneschermen geïnstalleerd, 12 maart.  

  

 

https://edumarevpr.nl/downloads-edumarevpr/
https://edumarevpr.nl/downloads-edumarevpr/


8. Acties 

De ouderbijdrage en de bestemming van het geld is opnieuw besproken, en het feit dat MR moet 

instemmen in de besteding van gelden.   

Bankkosten blijven stijgen en doorpakken bij het zoeken naar de oplossing blijft liggen. Er is besloten 

dit weer onder de aandacht te brengen bij OV en dit dossier definitief af te ronden voor het einde 

van schooljaar 2025-2025.  

Tevens de buffer (uit de Coronatijd) blijft liggen, ondanks eerder verzoek vanuit MR naar OV toe om 

met een voorstel te komen hoe de buffer ten bate van alle leerlingen te besteden.  

Ouderbijdrage voor 1 jaar te verlagen lijkt geen goede oplossing.  

Wie/ Wat Uit vergadering Gereed 

Wendy OV benaderen over 1) bankkosten 2) extra 

vrije ruimte en besteding ervan 

11 november 17 maart 

 
9. Rondvraag 

Aan MR is de vraag gesteld of er opnieuw de mogelijkheid bestaat om een gedeelte van MR budget te 

besteden voor het professioneel filmen van de musical. Verwachte kosten zijn Eur 350-400. Hiervoor is 

akkoord gegeven. 

Hoe gaat de school om met geweldsincidenten die zich afspelen op het schoolterrein. Welke regels 

zijn van toepassing en welk advies krijgen de ouders mee ter voorkoming van geweld. Hoe mag een 

kind voor zich opkomen, melden bij juf of zelf oplossen.  

Duidelijke gedragsregels zijn na te lezen bij protocollen, zoals Protocol sociaal welbevinden. Dit 

onderwerp zal in de nieuwsbrief weer aan de orde komen.  

Tevens de vraag gesteld hoe de juffen omgaan met de laatkomers; De regels zijn: 4 x te laat – 

waarschuwing; 8 x te laat – leerplichtambtenaar wordt op de hoogte gebracht. 

De regels zullen meer nageleefd moeten worden. 

12. Sluiting 

De vergadering wordt rond 20.45 uur gesloten. 


